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Rada Miejska Kolonowskiego 
 

 
Protokół nr III 

 
III Sesja Rady Miejskiej Kolonowskiego w dniu 16 września 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Kolonowskie 
Obrady rozpoczęto 16 września 2024 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 19:07 tego samego dnia 
 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 
 
Obecni: 
1. Rafał Baic 
2. Krzysztof Czupała 
3. Katarzyna Gotwald 
4. Adam Kała 
5. Rafał Koj 
6. Urszula Korzonek 
7. Łukasz Kulik 
8. Gerard Mańczyk 
9. Martyna Mirek 
10. Natalia Muc 
11. Leszek Rejek 
12. Joanna Smykała 
13. Janusz Steinert 
14. Janusz Szmolka 
15. Maria Wojtakowska 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego, Janusz 
Steinert. Powitał on zebranych oraz przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Informacja nt. działalności Nadleśnictwa Zawadzkie 
5. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami oraz 
informacja o realizacji wniosków radnych 
6. Sprawozdanie przewodniczących z odbytych posiedzeń komisji rady 
7. Przyjęcie uchwał 
 1) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 

2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów elektrowni słonecznej w mieście Kolonowskie 
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2) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kolonowskie do realizacji projektu 
pn. „Wsparcie edukacji przedszkolnej w Gminie Kolonowskie”, numer 
projektu FEOP.05.06-IP.02-0015/23 

3) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których Gmina 
Kolonowskie jest organem prowadzącym oraz określenia liczby punktów 
i dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

4) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/382/23 Rady Miejskiej 
Kolonowskiego z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Kolonowskie z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2024 

5) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Kolonowskie 

6) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz kandydata na strażaka ratownika OSP 

7) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

8) Uchwała Nr III/.../24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 września 
2024 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2024 rok 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 17 czerwca 2024 r. 
9. Dyskusja 
10. Zakończenie 

 
 
2. Stwierdzenie prawomocności 
 
W posiedzeniu udział wzięło 15/15 radnych. Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: Norbert 
Koston – Burmistrz Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk – zastępca burmistrza, Anna 
Rathmann – Skarbnik Gminy Kolonowskie, Gabriela Sklorz – radczyni prawna, 
Grzegorz Furmański – Nadleśniczy Nadleśnictwa Zawadzkie, Marzena Szymocha – 
Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Fosowskie oraz Piotr Musioł – sołtys Staniszcz 
Małych. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Głosowano w sprawie 
Przyjęcie porządku obrad 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
4. Informacja nt. działalności Nadleśnictwa Zawadzkie 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego Janusz Steinert poprosił o zabranie 
głosu Grzegorza Furmańskiego, Nadleśniczego Nadleśnictwa Zawadzkie. Nadleśniczy 
powitał zebranych, a następnie przekazał im materiały dot. działań nadleśnictwa. 
Podkreślił, że podstawowym dokumentem, w oparciu o który działają wszystkie 
nadleśnictwa, jest Plan Urządzania Lasu. Obecnie obowiązujący dokument obejmuje 
okres od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2032 r. Sporządzanie planu trwa ok. 2 lata. 
W jego trakcie wydane zostało Zarządzenie Dyrektora Generalnego o lasach 
społecznych. Nadleśniczy Grzegorz Furmański omówił następnie przekazane 
zebranym materiały. Przestawił także analizę gospodarki leśnej. Zauważył, że ¾ terenu 
gminy Kolonowskie to lasy. Omówił zagadnienie małej retencji na terenie nadleśnictwa. 
Podkreślił, że działalność ta we wszystkich obszarach została oceniona bardzo dobrze 
przez Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych. Następnie Nadleśniczy 
Grzegorz Furmański omówił plany działalności na kolejny okres oraz zasobność lasów 
na terenie Nadleśnictwa Zawadzkie, ich wiek oraz powierzchniowy udział poszczególnych 
gatunków drzew. Janusz Steinert poprosił o informację nt. świerka. Nadleśniczy odparł, 
że świerk nie występuje już w drzewostanach rębnych, ponieważ nie odpowiadają mu 
warunki bytowania. Następnie Grzegorz Furmański omówił plany pozyskania drewna na 
najbliższe lata. Podkreślił, że drzewostan należy odnawiać, a stare drzewa w okolicach 
dróg stwarzają zagrożenie dla ludzi. Dodał, że rozmiar odnowień jest stały. Na pytanie 
Janusza Steinerta odparł, że na terenie rezerwatu pozyskiwanie drewna nie jest 
wykonywane; istnieją tam także inne ograniczenia. Nadleśniczy omówił także kwestię 
lasów społecznych oraz powierzchnię operatu, na której w najbliższych latach nie będą 
wykonywane żadne zabiegi. Dodał, że ogromny wpływ na gospodarkę leśną mają zmiany 
klimatyczne. Na zakończenie poprosił, aby zasięgać informacji bezpośrednio u źródła, a 
nie kierować się mediami czy informacjami w Internecie. 
Radny Gerard Mańczyk poprosił o informację dot. wartości drewna w zależności od jego 
wieku. Nadleśniczy Grzegorz Furmański odpowiedział, że niekoniecznie grubość 
drzewa przekłada się na jego wartość. Wiek, do którego drzewo powinno żyć, zależy od 
gatunku. Na żyznej glebie deprecjacja surowca następuje wcześniej. Podkreślił, że trzy 
podstawowe funkcje lasów: społeczna, gospodarcza i ochronna, muszą być 
równoważone. Gabriela Sklorz poprosiła o informację, w którym wieku drzewa iglaste 
i liściaste dają najwięcej tlenu oraz jaki wpływ mają opady na wilgotność ściółki. 
Nadleśniczy odparł, że w czasie, kiedy drzewo najszybciej przyrasta, czyli w środkowej 
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fazie życia, produkuje najwięcej tlenu. Dodał, że taka ilość opadów jak obecnie, przy 
krótszym dniu, nie spowoduje już wzrostu zagrożenia pożarowego - takiego, jak w okresie 
letnim. Burmistrz Norbert Koston podziękował na działania związane z retencją. 
Podkreślił, że dzięki nim zagrożenie powodziowe zmalało. Nadleśniczy Grzegorz 
Furmański opuścił posiedzenie. 
 
5. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami oraz 
informacja o realizacji wniosków radnych 
 
Burmistrz Norbert Koston omówił najważniejsze punkty sprawozdania. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Krzysztof Czupała poprosił o informację, co dalej z dworcem PKP, przy którym 
planowana jest budowa stacji ładowania pojazdów. Burmistrz odparł, że wszystkie 
materiały przesłał właścicielowi obiektu, ale pozostało to bez odzewu. Kolejnym krokiem 
może być poinformowanie organów nadzoru budowlanego. Przewodniczący Janusz 
Steinert zasugerował zaproszenie właściciela na posiedzenie Komisji Gospodarczej. 
Norbert Koston dodał, że cały projekt był z nim uzgadniany, ale obecnie nic się w tej 
kwestii nie dzieje. Krzysztof Czupała poprosił o kolejną interwencję w tej sprawie. 
Janusz Szmolka poprosił o informację, ilu było kandydatów na członków zarządu KGK. 
Burmistrz Norbert Koston odparł, że kandydatów było dwóch, w tym jeden 
dotychczasowy członek rady. Radczyni prawna Gabriela Sklorz dodała, że jednym 
z kandydatów był dotychczasowy prezes, ale z nim nie można było przeprowadzić 
rozmowy kwalifikacyjnej z przyczyn formalnych. Ostatecznie ten kandydat złoży 
w najbliższym czasie rezygnację ze stanowiska. 
Martyna Mirek chciała się dowiedzieć, czy – w świetle nadchodzących wyzwań – zmiana 
zarządzających spółką powinna martwić mieszkańców. Burmistrz odparł, że wyzwania 
te wynikają ze zmiany przepisów na szczeblu unijnym, a wymagania wzrosły. Docelowo 
nie powinno być to odczuwalne przez mieszkańców. Do 2027 roku ścieki będą mogły być 
odprowadzane w dotychczasowy sposób. Radna Mirek poprosiła o doprecyzowanie 
informacji dotyczących przebudowy szkoły w Fosowskiem. Burmistrz odparł, że  gdyby 
gmina nie złożyła zmian do wniosku, dofinansowanie by przepadło. 
Gerard Mańczyk poprosił o więcej informacji nt. spółki SIM oraz informację, czego 
dotyczy plan zagospodarowania części Kolonowskiego. Burmistrz Norbert Koston 
odpowiedział, że zostały wybrane nowe władze spółki, jest gotowa dokumentacja 
i  pozwolenie na budowę. Członkiem SIM zostało miasto Gliwice. Podkreślił, że obecnie 
najważniejsze jest dokończenie dokumentacji na budowę w Staniszczach Małych. Do 
gminy wpłynął już wkład w wysokości 1,4 mln zł, nie ma natomiast informacji 
o uruchomieniu środków z BGK na finansowanie całego zadania. Poza tym nie ma 
żadnych negatywnych informacji. Zmiana wspomnianego planu wynika natomiast z wielu 
przyczyn i nie jest związana z podjęciem drugiej uchwały. 
Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk przedstawił sprawozdanie 
z realizacji wniosków radnych. 
Katarzyna Gotwald zauważyła, że odpowiedź na pytanie dot. transportu podczas 
Kulturalnego Lata jest niezgodna z prawdą, ponieważ firma transportowa, realizująca to 
zlecenie, ma siedzibę w Myślinie, więc przejazd przez gminę nie wpłynąłby na wzrost 
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kosztów. Dodała, że brak uwag w raporcie z badań, prowadzonych w ramach programu 
Kultura+, również ma niewiele wspólnego z prawdą, ponieważ w badaniu ten temat 
w ogóle nie był poruszany. 
Martyna Mirek dodała, że nie jest usatysfakcjonowana odpowiedziami na wnioski 
dotyczące Biblioteki i Centrum Kultury, ale nie wie również, w jaki sposób ma pytać, aby 
wymusić odpowiedzi na zadawane pytania. Zasugerowała przeprowadzenie ankiet 
satysfakcji. Jednostka nie działa źle, ale wynika to także z tego, że mieszkańcy nie mają 
alternatywy. Janusz Steinert zauważył, że nie każdy rodzic ma możliwość dowozu 
dziecka do Kolonowskiego; zwracają mu na to uwagę mieszkańcy. Katarzyna Gotwald 
dodała, że kiedyś ten transport był realizowany i nie było z tym problemu. Burmistrz 
odparł, że warto ten temat poruszyć na komisji. Stwierdził, że zawsze można coś 
poprawić. Radny Rafał Koj zauważył, że takie ankiety mogłyby być przeprowadzane 
częściej i dotyczyć również innych zagadnień. 
Gerard Mańczyk zwrócił uwagę na fakt, iż jego wniosek nie dotyczył wyłącznie 
skrzyżowania Słonecznej i Klonowej. W innych miejscach samochody również jeżdżą 
z dużą prędkością. Stąd wniosek, żeby strefa ograniczonego ruchu dotyczyła całej ulicy 
Słonecznej. Drugi problem dotyczy faktu, iż pojazdy korzystają z nielegalnych łączników, 
na których nie ma żadnego oznakowania, dotyczącego strefy ograniczonego ruchu. 
Gerard Mańczyk podziękował także za usunięcie krzaków oraz poprosił o uzupełnienie 
nawierzchni pod zlikwidowanym progiem na ul. Haraszowskie. Przewodniczący Janusz 
Steinert ponowił wniosek, złożony przez Adama Kałę, dotyczący usunięcia obumarłych 
drzew przy ul. Opolskiej. Burmistrz odpowiedział, że – w przypadku nieszczęśliwego 
zdarzenia - gmina nie będzie mieć z tego tytułu problemów, ponieważ teren należy do 
Wód Polskich. Najbardziej skutecznym sposobem jest uzyskanie przez osobę fizyczną 
zgody na wycinkę w zamian za pozyskanie drewna. Na pytanie Radnej Mirek Burmistrz 
odparł, że z wnioskiem o wykonanie zastępcze należy wystąpić do sądu. 
 
6. Sprawozdanie przewodniczących z odbytych posiedzeń komisji rady 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Gotwald ostatnie 
posiedzenia, które odbyły się 25 czerwca oraz 12 września br. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Krzysztof Czupała poprosił o informację, czy w budynku przy ul. Dzierżonia, w którym 
miał miejsce pożar, zostały już przeprowadzone prace remontowe. Burmistrz Norbert 
Koston odparł, że w tej chwili prace są właśnie prowadzone. 
Martyna Mirek chciała się dowiedzieć, jakie kroki zostały podjęte w kwestii braku 
pomieszczeń w szkole w Staniszczach Małych. Burmistrz odpowiedział, że na razie 
gmina realizuje zadanie związane z przebudową w szkole w Fosowskiem. Najpierw 
należy zrealizować te zadania, które są ujęte w budżecie. Potwierdził, że spotkał się 
z rodzicami uczniów szkoły w Staniszczach Małych i zobowiązał się do rozwiązania 
problemów, ale wtedy, kiedy będzie to możliwe. Norbert Koston dodał, że raczej nie ma 
szans na podwyższenie budynku, więc zapewne dobudowane zostanie pomieszczenie 
dla przedszkola. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rolnictwa Rafał Koj przestawił 
sprawozdanie z posiedzenia, które odbyło się 19 czerwca. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego Janusz Steinert zarządził 10-
minutową przerwę. 
 
7. Przyjęcie uchwał 
 
1) UCHWAŁA NR III/19/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. W sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów elektrowni słonecznej w mieście 
Kolonowskie 
 
Burmistrz przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, że teren ten należy do 
lokalnej firmy, która planuje wybudowanie w tym miejscu farmy fotowoltaicznej. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Martyna Mirek poprosiła o informację, gdzie ten teren się znajduje. Burmistrz 
odparł, że to jest teren przy ul. Opolskiej, naprzeciwko wjazdu do Izostalu. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał część projekt uchwały. Poinformował, że 
z całym projektem radni mieli możliwość zapoznania się już wcześniej. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/19/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów elektrowni słonecznej w mieście Kolonowskie 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
2) UCHWAŁA NR III/20/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kolonowskie do 
realizacji projektu pn. „Wsparcie edukacji przedszkolnej w Gminie Kolonowskie”, 
numer projektu FEOP.05.06-IP.02-0015/23 
 
Burmistrz przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, że gmina Kolonowskie 
wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie. Wniosek ten został oceniony pozytywnie, kwota 
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dofinansowania wyniesie ponad 577 tys. złotych, wkład własny to nieco ponad 64 tys. 
złotych, a okres realizacji – 3 lata. Celem jest podniesienie jakości edukacji przedszkolnej, 
również w zakresie podniesienia kompetencji nauczycieli. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/20/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kolonowskie do realizacji 
projektu pn. „Wsparcie edukacji przedszkolnej w Gminie Kolonowskie”, numer projektu 
FEOP.05.06-IP.02-0015/23 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
3) UCHWAŁA NR III/21/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których Gmina 
Kolonowskie jest organem prowadzącym oraz określenia liczby punktów 
i dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Powiedział, że 
decyzja, dotycząca kryteriów, należy do radnych i dyrektorów. Dodał, że na chwilę obecną 
dla wszystkich dzieci wystarczy miejsc w przedszkolach. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/21/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych, dla których Gmina Kolonowskie jest organem 
prowadzącym oraz określenia liczby punktów i dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
4) UCHWAŁA NR III/22/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/382/23 Rady 
Miejskiej Kolonowskiego z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Kolonowskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 
 
Burmistrz Norbert Koston poinformował, że jedna z organizacji pozarządowych chce 
wykonać zadanie dot. oczyszczenia zbiornika przy boisku UNII Kolonowskie. W związku 
z tym wymagane są proceduralne zmiany i dołożenie środków na to działanie. To zadanie 
może zostać uwzględnione w programie również w następnych latach. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Gerard Mańczyk poprosił o umieszczenie całego programu na stronie gminy, ponieważ 
wtedy można byłoby do tego planu zajrzeć. Byłby on bardziej dostępny nie tylko dla 
radnych, ale także dla mieszkańców. 
Norbert Koston odparł, że w treści jest podany numer uchwały, więc można ją odszukać, 
natomiast w przyszłości ta sugestia zostanie wzięta pod uwagę.  
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/22/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/382/23 Rady Miejskiej 
Kolonowskiego z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy 
Gminy Kolonowskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2024 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
5) UCHWAŁA NR III/23/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 
ogólnego gminy Kolonowskie 
 
Burmistrz Norbert Koston poinformował, że plan ogólny to nowość, wcześniej się go nie 
sporządzało. Nastąpiła zmiana przepisów dotyczących zagospodarowania 
przestrzennego. Gmina ma obowiązek przygotowania takiego planu do końca 2025 roku, 
a środki na jego sporządzenie powinny zostać przekazane środki z Unii Europejskiej, 
z KPO. Bez takiego planu pojawią się problemy, związane z inwestowaniem. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/23/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 
gminy Kolonowskie 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
6) UCHWAŁA NR III/24/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika OSP oraz kandydata na strażaka ratownika 
OSP 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Przypomniał, że 
strażacy za udział w akcjach i szkoleniach otrzymują ekwiwalent. Gmina ma obowiązek 
podejmowania takiej uchwały raz na dwa lata. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Leszek Rejek podkreślił, że strażacy ze wszystkich jednostek zrzekają się ekwiwalentu 
na rzecz jednostki. Za te pieniądze kupowany jest m.in. sprzęt. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/24/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz kandydata na strażaka ratownika OSP 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
7) UCHWAŁA NR III/25/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Skarbnik Gminy Kolonowskie Anna Rathmann przedstawiła uzasadnienie dla obu 
uchwał budżetowych. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/25/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 
 
8) UCHWAŁA NR III/26/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2024 
rok 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 
UCHWAŁA NR III/26/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 września 2024 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2024 rok 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 
8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 17 czerwca 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego Janusz Steinert poinformował, że 
wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. 
 
Głosowano w sprawie 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 17 czerwca 2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
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Janusz Steinert odczytał pismo Prezesa Zarządu Miejsko-Gminnego OSP, Konrada 
Wacławczyka, dotyczące zakupu specjalistycznej pralki i suszarki na potrzeby gminnych 
jednostek. Przewodniczący dodał, że w czasie działań powodziowych strażacy pracowali 
po kilkanaście godzin, w przemoczonych ubraniach. Zanim zdążyły one wyschnąć, byli 
ponownie alarmowani i musieli uczestniczyć w działaniach w mokrej odzieży. Radczyni 
prawna Gabriela Sklorz stwierdziła, że prezes straży w jej miejscowości zauważył, że 
taki zakup nie ma sensu, ponieważ droga jest sama eksploatacja tego urządzenia. 
Janusz Steinert odparł, że w przypadku przemoczenia odzieży nie ma czasu na 
przewiezienie jej do profesjonalnej pralni. Konrad Wacławczyk dodał, że 
wykorzystywano dotychczas inne sposoby, np. prano ubrania w sąsiednich jednostkach. 
Takie działania jednak nie mają przyszłości. Burmistrz stwierdził, że jest to wniosek, 
gmina jest na etapie przygotowywania budżetu na przyszły rok. Wydatków jest bardzo 
dużo, ale jeszcze nie wiadomo, jakie będą dochody gminy. Priorytety różnych wydatków 
są różne. 
Janusz Szmolka poprosił o informację, czy po wydarzeniach z ubiegłego weekendu, 
związanych z działaniami powodziowymi, jednostka w Krasiejowie nadal nie widzi sensu 
zakupu pralki i suszarki. Radczyni Gabriela Sklorz odpowiedziała, że dowie się tego na 
najbliższym zebraniu wiejskim. Burmistrz dodał, że np. zwiększyły się wydatki na 
utylizację dzikiej zwierzyny o 20-30 tysięcy złotych, a realizując jedne rzeczy, nie da się 
zrealizować innych. 
Janusz Steinert poprosił o informację, dlaczego wzrosła wartość wydatków na utylizację. 
Czy wynika to ze wzrostu kosztów, czy z ilości kolizji. Burmistrz odparł, że zwiększyła się 
ilość zdarzeń. 
Martyna Mirek zasugerowała, aby tematem zajęła się komisja. Mogłaby ona 
przeanalizować konkretne dane. 
 
9. Dyskusja 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Gerard Mańczyk poprosił o interwencję w kwestii dziur na ul. Słonecznej. 
Zasugerował, aby nie łatać dziur, tylko wcześniej rozpocząć inwestycję, związaną z nową 
nawierzchnią. Norbert Koston odparł, że nie jest jeszcze zdefiniowany zakres 
przedsięwzięcia. Podkreślił, że gmina cierpi na braki kadrowe. Nabór na stanowisko dot. 
budownictwa był ogłaszany cztery razy. Często, z powodów organizacyjnych, nie da się 
zrealizować jakiegoś działania. Ulica Słoneczna jest tego idealnym przykładem. Radny 
Gerard Mańczyk poprosił także o informację, czy gmina ma już jakieś informacje nt. 
środków, które miały zostać przekazane samorządom na łagodzenie konsekwencji. 
Polskiego Ładu. Burmistrz odparł, że decyzja o wysokości tych środków zapadnie pod 
koniec września lub na początku października. 
Radny Rafał Baic poprosił o zwiększenie liczby patroli na terenie bunkrów w Fosowskiem 
oraz o interwencję ws. bezpieczeństwa na skrzyżowaniu Staniszcze Małe-Myślina. 
Zapytał, czy ZDW rozważał utworzenie ronda w tym miejscu. Zastępca Burmistrza 
Konrad Wacławczyk odpowiedział, że ten temat był poruszany na spotkaniu Powiatowej 
Komisji Bezpieczeństwa. Na drodze 463 odnotowano 8 zdarzeń, zatem – zdaniem osób 
zarządzających – bezpieczeństwo w tym miejscu to nie sprawa priorytetowa. Konrad 
Wacławczyk poprosił o zaznaczanie takich zdarzeń na Krajowej Mapie Zagrożeń 
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Bezpieczeństwa. Burmistrz dodał, że gmina Kolonowskie uchodzi za najspokojniejszą 
w powiecie, ponieważ brak jest tego typu zgłoszeń. To jednak nie świadczy o braku 
zagrożeń. 
Radny Krzysztof Czupała poprosił o zgłoszenie Nadleśnictwu Zawadzkie kwestii 
sprzątania bunkrów oraz o interwencję w sprawie niedziałającej tablicy do pomiaru 
prędkości na ulicy Dzierżonia. 
Radna Natalia Muc poprosiła o interwencję w sprawie odnogi ul. Kraszewskiego. 
Podczas deszczu nie da się tamtędy przejść. 
Na zakończenie Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego Janusz Steinert poprosił 
o zabranie głosu władze jednostek pomocniczych gminy Kolonowskie. Marzena 
Szymocha, Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Fosowskie, przedstawiła się 
zebranym i poinformowała, że zamierza zaangażować mieszkańców w wielorakie 
działania, w tym organizację imprez kulturalne i wycieczek. Piotr Musioł, Sołtys Wsi 
Staniszcze Małe, powiedział, że najważniejsza dla niego jest współpraca i na tym 
zamierza się skupić. Następnie poinformował o planach na przyszły rok. Podkreślił, że 
w funduszu sołeckim zabezpieczono 10 tys. zł na budowę chodnika, łączącego stację 
PKP z ul. Ks. Gajdy. 
Przewodniczący Janusz Steinert zaoferował pomoc nowym władzom przy realizacji ich 
zamierzeń. Następnie poinformował o zbiórce dla poszkodowanych w wyniku powodzi 
i poprosił o aktywny udział i rozpropagowanie akcji. 
 
10. Zakończenie 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kolonowskiego 

Janusz Steinert 
 
 
 
 
 
Przygotował: Anna Szaton-Mrowiec 


